

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	08/31/2004

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Stollberg GmbH		08/17/2004	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	S&B Industrial Minerals GmbH
Street Address:	Duisburger Strasse 69-73
City:	D-46049 Oberhausen
State/Country:	GERMANY
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: GERMANY

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2096355	ACCUTHERM

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (212)969-2900
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: (212) 969-3000
 Email: trademark@proskauer.com
 Correspondent Name: Jenifer deWolf Paine
 Address Line 1: 1585 Broadway
 Address Line 2: Proskauer Rose LLP
 Address Line 4: New York, NEW YORK 10036-8299

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	20496-103
-------------------------	-----------

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Proskauer Rose LLP

CH \$40.00 2096355

Address Line 1: 1585 Broadway
Address Line 4: New York, NEW YORK 10036-8299

NAME OF SUBMITTER:	Jenifer deWolf Paine
Signature:	/Jenifer deWolf Paine/
Date:	04/11/2006

Total Attachments: 8
source=ACCUTHERM#page1.tif
source=ACCUTHERM#page2.tif
source=ACCUTHERM#page3.tif
source=ACCUTHERM#page4.tif
source=ACCUTHERM#page5.tif
source=ACCUTHERM#page6.tif
source=ACCUTHERM#page7.tif
source=ACCUTHERM#page8.tif

->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Sitzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	<p>a) <u>IKO Minerals GmbH</u></p> <p>b) Oberhausen</p> <p>c) Gegenstand des Unternehmens ist die Aufsuchung, Gewinnung und Aufbereitung von Erzen, Tonmineralien und Industriemineralien aller Art sowie von Kohlen und kohlenstoffhaltigen Produkten; einschließlich des Betriebs der hierfür erforderlichen Anlagen sowie der Vertrieb und Handel mit vorgenannten Produkten. Darüber hinaus umfasst der Gegenstand die Beteiligung an anderen Unternehmen, insbesondere der Clavi Minen AG in Frankfurt am Main, die sich auf oben genannten Gebieten, beziehungsweise damit zusammenhängenden Waren- und Dienstleistungsgeschäften betätigen. Ausgeschlossen sind Geschäfte, für die es einer öffentlich-rechtlichen Genehmigung bedarf, soweit die Genehmigung nicht erteilt ist.</p>	60.500,00 <u>DEM</u>	<p>a) Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Ist nur ein Geschäftsführer berufen, so vertritt dieser die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinsam oder durch einen Geschäftsführer zusammen mit einem Prokuristen vertreten.</p> <p>Durch Gesellschafterbeschluss kann Geschäftsführern die Befugnis erteilt werden, die Gesellschaft einzeln zu vertreten und/oder im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte vorzunehmen.</p> <p>b) Geschäftsführer: Hemmer, Hans Reinhard, Langenfeld, *16.08.1944 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Anaylavis, Kriton, Athen/Griechenland, *30.07.1962 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Panlaras, Yanni, Kronberg im Taunus, *28.09.1966 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Koch, Karl, Borken, *10.12.1942 mit der Befugnis im Namen der</p>	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer Sommer, Udo, Krefeld, *16.12.1955 Dr. Koch, Dietrich, Geisenheim, *01.11.1944 Plitz, Heinz Wilhelm, Weil, *08.05.1949 Seidenmann, Roland, Leipzig, *05.08.1948 Dr. Decher, Andreas, Wenden, *20.10.1962 Grun, Burkhard, Gescher-Hochmoor, *07.05.1961	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 01.02.1994 zuletzt geändert am 21.03.2003	a) 15.07.2003 Schürken b) Tag der ersten Eintragung in Oberhausen: 19.05.2003 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und bei gleichzeitiger Änderung der örtlichen Zuständigkeit an die Stelle des bisherigen Registerblattes HR B 4136 des Amtsgerichts Oberhausen getreten. SB Bl. 207 ff.



->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift!-<

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnisse	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
2			Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Beindorf, Thomas, Essen, *30.04.1959 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Prokura erloschen: <u>Sommerer, Udo, Krefeld, *16.12.1955</u> Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Dr. Halbesbrink, Sven, Datteln, *24.06.1964 Gasmann, Franz-Josef, Recklinghausen, *24.10.1953		a) 16.07.2003 Spüler b) Sdb. Bl. 220 ff.
3				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: <u>Bissol, Bernd, Neuss, *17.04.1968</u> <u>Bock, Gunter, Dornburg, *14.01.1966</u> <u>Dr. Thiery, Dagobert, Neuss, *05.04.1962</u>		a) 28.08.2003 Spüler b) Sdb. Bl. 222-224
4		6.000.000,00 EUR			a) Die Gesellschafterversammlung hat am 08.09.2003 beschlossen, das Stammkapital (DEM 60.500,00) auf Euro umzustellen, es von dann EUR 30.933,16 um EUR 16,84 auf 30.950,00 und alsdann um 5.969.050,00 auf EUR 6.000.000,00 zu erhöhen und den Gesellschaftsvertrag in § 3 (Stammkapital) zu ändern.	a) 03.12.2003 Kassen b) SB Bl. 226-239
5	a) S & B Industrial Minerals GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 14.11.2003 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Abs. (1) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen.	a) 16.12.2003 Kassen b) SB Bl. 1-15

->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigfiliederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
6			b) Bestellt als Geschäftsführer: Sardemann, Jürgen, Mühllein an der Ruhr, *13.05.1947 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 01.07.2004 Spüler b) Sdb. Bl. 16 ff.
7					b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 17.08.2004 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer Gesellschafterversammlung vom 17.08.2004 und der Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom 17.08.2004 mit der Stolberg GmbH mit Sitz in Oberhausen (AG Duisburg, HR B 12349) verschmolzen.	a) 31.08.2004 Rausch b) SB Bl. 21-35
8				Prokura erloschen: Bissol, Bernd, Neuss, *17.04.1988 Dr. Halkebrink, Sven, Datteln, *24.06.1964 Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Schrage, Angela, Bottrop, *15.04.1953 Köhler, Klaus-Dieter, Dinslaken, *10.09.1945 Steinkemper, Dirk, Hattingen, *23.07.1966		a) 22.09.2004 Spüler b) Sdb. Bl. 36 ff.
9			b) Bestellt als Geschäftsführer: Chatzparaskevas, Aristeidis, Athens Greece, *23.01.1960 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 14.12.2004 Spüler b) Sdb. Bl. 39 ff.

->Dieser Ausdruck wird nicht unterschrieben und gilt als beglaubigte Abschrift<-

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, paritätlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Sitzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
10				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Saralopoulos, Sergios, Athens-Greece, *15.08.1971		a) 19.07.2005 Spüler b) Sdb. Bl. 44 ff.
11			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Hemmer, Hans Reinhard, Langenfeld, *16.08.1944	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Rademacher, Wieland, Düsseldorf, *23.03.1951		a) 22.12.2005 Spüler b) Sdb. Bl. 46 ff.
12						a) 26.01.2006 Spüler b) Sdb. Bl. 49 ff.

Duisburg, 02.03.2006
Der Ausdruck bezeugt den Inhalt des Handelsregisters
Wagner, Justizangestellte
Urkundsbeamter der Geschäftsstelle



-> This print-out is not signed and is valid as a certified copy <-

No. of entry	Business name of establishments	Original or authorised capital	General representation regulation	Signing powers	Legal form, commencement, Articles of Association or Articles of Incorporation	Date of entry	
1	<p>a) Business name b) Registered office, branch, establishment c) Object of the company</p> <p>a) IKO Minerals GmbH b) Oberhausen c) The object of the company is to look for, obtain and process ores, clay minerals and industrial minerals of all kinds as well as coals and products containing carbon, including the operation of the plant necessary herefor, as well as sales of and trade with the aforementioned products. Over and above this, the object entails holdings in other companies, in particular Olavi Minen AG in Frankfurt am Main, operating in the aforementioned fields or in goods and services transactions connected therewith. Transactions for which a public-law approval is necessary shall be ruled out as long as the approval has not been granted.</p>	<p>DEM 60.500,00</p>	<p>a) General representation regulation b) Board of Directors, personally liable partner, managing director(s), parties entitled to representation and special representation power</p>	<p>a) The company shall have one or more Managing Director(s). If only one managing director has been appointed, he shall represent the corporation alone. If a number of managing directors have been appointed, the corporation shall be represented by two managing directors together or by one managing director in association with a holder of a limited commercial power of attorney. By resolution of the partners, Managing Directors can be granted the power to represent the company alone and/or to conclude legal transactions on behalf of the company with themselves in their own name or as the representatives of a third party.</p> <p>b) Managing Director: Hammer, Hans Reinhard, Langerfeld, *16.08.1944. with the power to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as a representative of a third party</p> <p>Managing Director: Anavlaivis, Kriton, Athens, Greece, *30.07.1962, with the power to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as a representative of a third party</p> <p>Managing Director: Panlaras, Yanni, Kronberg im Taunus, *28.09.1966, with the power to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as a representative of a third party</p> <p>Managing Director: Koch, Karl, Borken, *10.12.1942,</p>	<p>Joint signing rights together with a Managing Director: Sommerer, Udo, Kiffel, *16.12.1955 Dr. Koch, Dietrich, Geisenheim, *01.11.1944 Pitz, Heinz Wilhelm, Wert, *08.05.1949 Seidemann, Roland, Leipzig, *05.08.1948 Dr. Decker, Andreas, Wenden, *20.10.1962 Grun, Burkhard, Gescher-Hochmoor, *07.05.1961</p>	<p>a) Legal form, commencement, Articles of Association or Articles of Incorporation b) Other legal relationships</p> <p>a) Limited liability company, Articles of Association of 01.02.1994, last amended on 21.03.2003.</p>	<p>a) Date of entry b) Remarks</p> <p>a) 15.07.2003 Schürken b) Date of the first registration in Oberhausen: 19.05.2003. This sheet has been re-written for continuation on IT and has replaced the register sheet HRB 4136 of Oberhausen County Court with a simultaneous change of local responsibility pp. 207 et seq., special volume.</p>

-> This print-out is not signed and is valid as a certified copy <-

No. of entry a) Business name of establishments b) Registered office, branch, etc. c) Object of the company	Original or authorised capital	a) General representation regulation b) Board of Directors, personally liable partner, managing director(s), parties entitled to representation and special representation power	Signing powers	a) Legal form, commencement, Articles of Association or Articles of Incorporation b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6
		with the power to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as a representative of a third party Managing Director: Beindorf, Thomas, *30.04.1959 with the power to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as a representative of a third party	Signing power expired: Sommerer, Udo, Krefeld, *16.12.1955 Joint signing rights together with a Managing Director: Dr. Harfeschtrink, Sven, Datteln, *24.06.1964 Gassmann, Franz-Josef, Recklinghausen, *24.10.1953		a) 16.07.2003 Spüler b) pp. 220 et seq., special volume
	EUR 6,000,000.00		Joint signing rights together with a Managing Director: Bissol, Bernd, Neuss, *17.04.1968 Bock, Gunter, Dornburg, *14.01.1966 Dr. Thiery, Dagobert, Neuss, *05.04.1962	a) The Meeting of the Partners on 08.09.2003 resolved to convert the authorised capital (DEM 60,500.00) to Euros, then to increase it by EUR 16,84 from EUR 30,933.16 to EUR 30,950.00 and then to increase it by EUR 5,696,050.00 to EUR 6,000,000.00 and to amend § 3 of the Articles of Association (Authorised Capital).	a) 28.08.2003 Spüler b) pp. 222-224, special volume
a) S & B Industrial Minerals GmbH				a) The Meeting of the Partners of 14.11.2003 has resolved a change of § 1, sub-section (1) of the Articles of Association and with it a change of the business name.	a) 16.12.2003 Kassen b) pp. 1-15, special volume

-> This print-out is not signed and is valid as a certified copy <-

No. of entry a) Business name of establishments b) Registered office, branch, etc. c) Object of the company	Original or authorised capital	a) General representation regulation b) Board of Directors, personally liable partner, managing director(s), parties entitled to representation and special representation power	Signing powers	a) Legal form, commencement, Articles of Association or Articles of Incorporation b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6
		<p>b) Appointed as a Managing Director: Sardenmann, Jürgen, Wülfeim an der Ruhr, *13.05.1947, with the power to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as a representative of a third party</p>		<p>b) The company has merged as the acquiring entity with Stollberg GmbH with its headquarters in Oberhausen (Duisburg County Court, HRB 12349) on the basis of the merger agreement of 17.08.2004 as well as the resolutions of approval of its Meeting of the Partners of 17.08.2004 and the Meeting of the Partners of the transferring entity of 17.08.2004.</p>	<p>a) 31.08.2004 Rausch b) pp. 21-35, special volume</p>
			<p>Signing power expired: Bissot, Bernd, Neuss, *17.04.1968 Dr. Halbesbrink, Sven, Datteln, *24.06.1964</p> <p>Joint signing power with a managing director: Schrage, Angela, Bottrop, *15.04.1953 Köhler, Klaus-Dieter, Dinslaken, *10.09.1945 Steinkemper, Dirk, Hattingen, *23.07.1966</p>		<p>a) 22.09.2004 Spüler b) Special volume, pp. 36 et seq.</p>
		<p>b) Appointed as a Managing Director: Chatziparaskavas, Aristideis, Athens, Greece, *23.01.1960 with the power to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as a representative of a third party</p>			<p>a) 14.12.2004 Spüler b) Special volume, pp. 39 et seq.</p>

-> This print-out is not signed and is valid as a certified copy <-

10. a) Business name of establishments b) Registered office, branch, etc. c) Object of the company	1	2	3	4	5	6	7
			a) General representation regulation b) Board of Directors, personally liable partner, managing director(s), parties entitled to representation and special representation power	Signing powers Joint signing power with a managing director: Saratopoluos, Sergios, Athens, Greece, *15.08.1971	a) 19.07.2005 Spüler b) Special volume, pp. 44 et seq.		
		b) No longer Managing Director: Hemmer, Hans Reinhard, Langenfeld, *16.08.1944		Joint signing power with a managing director or another holder of signing powers: Rademacher, Wieland, Düsseldorf, *23.03.1951	a) 22.12.2005 Spüler b) Special volume, pp. 46 et seq.		
						a) 26.01.2006 Spüler b) Special volume, pp. 49 et seq.	

Duisburg, 02.03.2006

The print-out testifies to the contents of the Register of Commerce.
 /agner, Court Employee
 Clerk of the Court Registry

Official Seal of Duisburg County Court